

PRESS RELEASE

Cairo - November 12, 2013

Commercial International Bank - Egypt S.A.E. (CIB)

Commercial International Bank – CIB- Egypt is pleased to announce the appointment of Mr. Ahmed Maher as Chief Executive - Consumer Banking & Operations effective 1st December 2013.

In his new capacity, Mr. Maher will be responsible for overseeing the following areas: Consumer Banking, Operations & Corporate Services, Information Technology, Finance, Human Resources and Branding & Communication.

Mr. Maher brings in a wealth of experience. He is a Computer and Telecom Engineer by background and over the past 24 years has worked with multi-national banks across the Middle East -mainly in UAE, Egypt and Saudi Arabia- last of which was the position of Chief Operating Officer for HSBC Middle East and North Africa.. He has had a variety of roles predominantly in the banking sector in positions responsible for driving business and technology transformation with the focus on delivering a greater value to shareholders, customers and employees.

Mr. Maher in his above mentioned roles will take over Mr. Jawaid Mirza's responsibilities that were previously delegated to him by the Board as Managing Director.

Fortunately, Mr. Jawaid Mirza will continue providing his expertise to the bank as Non-Executive member of CIB Board as of January 1st, 2014 after presenting this change in Mr. Mirza's representation in the Board to the Central Bank of Egypt.

We are confident that Mr. Mirza will continue to add value to the Bank through his wealth of knowledge and immense banking experience.

END OF RELEASE



بيان صحفى

القاهرة فى ١٢ نوفمبر ٢٠١٣

البنك التجارى الدولى - مصر

يسر البنك التجارى الدولى الإعلان عن تولى السيد/ أحمد ماهر منصب الرئيس التنفيذى لقطاع التجزئة المصرفية وقطاع العمليات وذلك اعتباراً من أول ديسمبر ٢٠١٣.

هذا وسيقوم سيادته فى منصبه الجديد بالإشراف على قطاع التجزئة المصرفية بالإضافة إلى قطاع العمليات المصرفية وتكنولوجيا المعلومات والقطاع المالى وقطاع الموارد البشرية وقطاع الدعاية والاتصالات.

السيد ماهر يجلب معه ثروة من الخبرة فى مجال العمل المصرفى . السيد ماهر حاصل على بكالوريوس فى هندسة الاتصالات وعلى مدى السنوات الـ ٢٤ الماضية عمل مع العديد من البنوك الدولية والعالمية فى منطقة الشرق الأوسط فى دولة الإمارات العربية المتحدة ومصر والمملكة العربية السعودية. وشغل العديد من الأدوار المختلفة فى القطاع المصرفى آخرها منصب المدير التنفيذى للعمليات فى بنك HSBC الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. وقد استطاع عن طريق خبرته الواسعة فى مجال العمل المصرفى وتكنولوجيا المعلومات التركيز على تقديم قيمة أكبر للمساهمين والعملاء والموظفين.

ويتولى السيد ماهر مسؤولياته الجديدة المذكورة أعلاه ينتهى انتداب السيد/ جاويد ميرزا كعضو منتدب من قبل مجلس الإدارة بصفة تنفيذية مشرفاً على قطاعات التجزئة المصرفية والعمليات وتكنولوجيا المعلومات والقطاع المالى.

وسيوصل السيد/ جاويد ميرزا تقديم دعمه ووافر خبرته للبنك من خلال استمراره فى دوره كعضو غير تنفيذى فى مجلس الإدارة اعتباراً من أول يناير ٢٠١٤ بعد عرض تغيير صفة تمثيله فى مجلس إدارة البنك كعضو غير تنفيذى على البنك المركزى المصرى.

ونحن على يقين من أن السيد / ميرزا سيستمر فى إثراء مصرفنا بشكل فعال من خلال خبرته الواسعة فى مجال العمل المصرفى.

نهاية البيان

